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Representanter i gruppen 
Leder Inge Fristad ber om at det gjøres en avklaring av hvem som skal sitte i gruppen videre. Det har 

gått en henvendelse til nåværende prodekan for utdanning Steinar Hunskår og studiesjef Ørjan 

Leren. Det er fakultetet som har oppnevnt gruppen og det bes om at det foretas en re-oppnevning, 

siden flere har gått ut av eller endret rollene sine ved dekanat og programutvalg. 

Nåværende styringsgruppe forslår følgende representanter: 

- Steinar Hunskår, prodekan for utdanning 

- Inge Fristad, leder for Programutvalg for odontologiske fag fra 01.01.2018 

- Anne Nordrehaug Åstrøm, instituttleder ved IKO 

- Arne Tjølsen, leder for Programutvalg for medisin 

- Eirik Dalheim, nestleder ved Studieseksjonen ved fakultetet 

- Karen Brinch, studiekoordinator ved IKO/sekretær for styrings- og arbeidsgruppen 

- 2 studentrepresentanter  

Prodekan for utdanning blir leder for styringsgruppen 

Mandatet 
Styringsgruppen ber arbeidsgruppen levere på mandatets 2 første punkter: 

1. Beskrive behovet for fremtidig tannhelsetjeneste (15-års perspektiv). Hvilken 

kompetanseprofil skal en fremtidig tannlege ha? 

2. Foreta en grenseoppgang mellom allmennpraksis og spesialtjenester (grunnutdanning vs. 

Spesialistutdanning) på generelt nivå.  

Bakgrunnen for dette er at noen fagmiljø på IKO mener arbeidsgruppen går ut over sitt mandat og at 

konklusjonene på punktene 1 og 2 må legge føringer på det videre arbeidet med studieplanen. Det 

blir stilt spørsmål ved blant annet hvordan gruppen svarer på mandatets punkt om 

allmennodontologi og organiseringen av dette i arbeidsgruppens skisse til ny studieplan.  

Det blir også presisert at det er viktig at arbeidsgruppen ser på overgangsordninger ny/gammel 

studieplan og hvordan dette best kan løses.  



 

Møter høsten 2017 
Det foreslås at styrings- og arbeidsgruppen samles til et felles møte, hvor arbeidsgruppen svarer på 

hvordan mandatet er tatt opp i arbeidet. I tillegg ønsker styringsgruppen en revidert milepælsplan.  

Ansatte ved IKO bør få en orientering om status under IKO-dagene i uke 50. 


